

5D4N

VIETNAM 越南

Tour Code VDAD-05



探索岬港秘境

Da Nang The Hidden Gem

巴拿山 / 会安 / 迦南岛椰子村

BA NA HILLS / HOI AN / CAN THANH COCONUT VILLAGE



五行山
Marble Mountain



佛手桥
Golden Bridge



会安古镇
Hoi An Ancient Town

第1天 吉隆坡 → 岬港 45分钟 - 会安

早餐: 机上用餐 / 午餐 / 晚餐

住宿: 会安 - Silkian 4星酒店或同级

- 集合在吉隆坡国际机场办理登机手续, 搭乘飞机前往岬港国际机场。
- 抵达岬港国际机场后, 前往第一个行程。

会安古镇

漫步欣赏会安古城留下来的世界文化遗产如: 福建会馆, 新奇传统住宅, 400年历史的日本桥。

会安古街 (赠送每人一个水灯)

会安热闹的传统市场, 汇集当地美食、手工艺品和纪念品晚上可体验放水灯祈福活动, 感受会安古镇独特的浪漫氛围与文化传统。不含游船。

第2天 会安 - 迦南岛椰子村 - 会安 45分钟 - 岬港

早餐 / 午餐 / 晚餐

住宿: 岬港 - Avatar 4星酒店或同级

- 迦南岛椰子村 (含船票)
- 在河上乘竹篮船游览及欣赏一场有趣的表演。
- 参观五行山 (含票及单程电梯 - 上)
- 以壮观洞穴、古老寺庙、全景美景和浓厚宗教氛围闻名。

岬港夜市

岬港夜市是热闹的夜间市场, 汇集小吃、海鲜和纪念品摊位, 是体验当地夜生活的热门地点。

龙桥

岬港地标桥梁, 夜晚会亮起灯光秀。

第3天 岬港 1小时 - 巴拿山 - 岬港 1小时

早餐/午餐/晚餐

住宿: 岬港 - Avatar 4星酒店或同级

参观蜡像馆 (每人 5 美元)、酒窖 (Wine Cellar) 入场费 (每人 5 美元)、过山车 (Coaster, 每人 5 美元), 以及 Fantasy Park 内的棉花动物游戏 (Cotton Animal Game), 嘉年华技巧游戏 (Carnival Skill Games) 等项目, 均需游客现场自行付费。

巴拿山 (含往返缆车和门票)

岬港著名旅游景点, 以缆车、法式村庄、黄金桥和梦幻乐园闻名, 拥有凉爽宜人的山间气候和壮丽景色。

法国村

以欧洲法式建筑风格打造, 拥有城堡、广场和特色街景。

巴拿山峰山与山顶

位于海拔约 1,487 米的山顶, 气候凉爽宜人, 可俯瞰壮丽山景与云海景观, 是岬港著名的避暑胜地。

望月别墅

以欧洲法式建筑探索风景名胜和宗教地标。

释迦牟尼佛的纪念碑

一座纪念释迦牟尼佛的佛教纪念建筑, 周围环境清幽庄严, 常有游客前来参拜祈福。

佛手桥

从上面欣赏壮丽景色的壮丽全景。

梦幻乐园

在梦幻乐园享受自由时间。

第4天 岬港

早餐/午餐/晚餐

住宿: 岬港 - Avatar 4星酒店或同级

山茶半岛

参观山茶半岛, 欣赏城市美景。

灵应寺

灵应寺是岬港山茶半岛著名的寺庙, 以巨大的观音像和可俯瞰岬港海景的绝美视野而闻名。

网红咖啡馆山茶码头 (含一杯饮料)

被誉为岬港“迷你圣托里尼”, 可享用饮品并欣赏迷人海景。

美溪海滩

自由活动, 漫步沙滩, 享受悠闲海滨时光。

第5天 岬港 → 吉隆坡

早餐/午餐: 机上用餐

- 早餐后, 送往机场搭乘飞机返回吉隆坡。

Day 1 Kuala Lumpur ✈️ Da Nang 🚌 45min - Hoi An

Breakfast - MOB / Lunch / Dinner

Hotel: Hoi An – Silkian 4 star Hotel or similar

- Meet at Kuala Lumpur International Airport and take a flight to Da Nang International Airport. Upon arrival at Da Nang International Airport, transfer to Hoi An to proceed our first destination.

Hoi An Ancient Town

Stroll through the UNESCO World Heritage Site and visit attractions such as the Chinese Communal House, Hoi Kien Temple, Tan Ky Merchants' House, and the 400-years old Japanese Covered Bridge.

Hoi An Market

(One Complimentary Float Lantern for Each Guest)

A lively traditional area filled with local food, handicrafts, and souvenir stalls. Enjoy the lantern floating blessing activity and experience cultural traditions. **Not included boat.**

Day 2 Hoi An – Cam Thanh Coconut Village – Hoi An 🚌 45min - Da Nang

Breakfast / Lunch / Dinner

Hotel: Da Nang – Avatar 4 star Hotel or similar

Cam Thanh Water Coconut Village (Include Boat Ticket)

Take a basket boat ride along the river and enjoy a traditional performance.

Marble Mountain (Includes admission ticket & one-way elevator (up))

Famous for impressive caves, ancient temples, panoramic views, and strong spiritual atmosphere.

Da Nang Night Market

Featuring local street food, seafood, and souvenir stalls. It is a popular spot to experience the city's vibrant nightlife and local culture.

Dragon Bridge

Visit a landmark bridge in Da Nang that lights up beautifully at night.

Day 3 Da Nang 🚌 1hrs – Ba Na Hills 🚌 1hrs – Da Nang

Breakfast / Lunch / Dinner

Hotel: Da Nang – Avatar 4 star Hotel or similar

For visiting Wax Museum (5usd/pax), Wine cellar entrance fee (5usd/pax), coaster (5usd/pax) cotton animal game and carnival skill at Fantasy Park, guests will pay by their own on spot.

Ba Na Hills (Include Round Trip Cable Car)

A famous tourist destination in Da Nang, known for its cable car, French Village, Golden Bridge, and Fantasy Park, offering a cool mountain climate and stunning scenery.

French Villas en route

Designed in European French architectural style, featuring castles, squares, and themed streets.

Nui Chua & the Mountain Peak

Located at an altitude of approximately 1,487 meters, with a cool climate and panoramic views of mountains and clouds. It is a famous summer retreat in Da Nang.

Vong Nguyet Villa Sakyamuni

Explore scenic attractions and religious landmarks.

Buddha's Monument

A peaceful Buddhist monument dedicated to Shakyamuni Buddha, where visitors come to pray and seek blessings.

Golden Bridge

Enjoy breathtaking panoramic views from the famous Golden Bridge.

Fantasy Park

Free time at Fantasy park.

Day 4 Da Nang

Breakfast / Lunch / Dinner

Hotel: Da Nang – Avatar 4 star Hotel or similar

Son Tra Peninsula

Visit Son Tra Peninsula and enjoy panoramic city views.

Linh Ung Pagoda

A famous temple on Son Tra Peninsula, known for its giant Guanyin statue and beautiful panoramic views of Da Nang's coastline.

Son Tra Marina (Included 1 Drink)

Known as "Mini Santorini of Da Nang", enjoy drinks with stunning sea views.

My Khe Beach

Free leisure time to relax and enjoy the beach.

Day 5 Da Nang ✈️ Kuala Lumpur

Breakfast / Lunch - MOB

- After breakfast, transfer to the airport and board a flight back to Kuala Lumpur.

特色餐 Special Meals

- 会安高楼面 Hoi An Cao Lau Noodles
- 海鲜火锅 Seafood Steamboat
- 龙虾海鲜餐 Lobster Seafood Meal



Departure Date 出发日期:

Tour Fare 团费:

Flight 航班: